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Rada Gminy Chełmża 

Protokół nr XXXIII/20 

z XXXIII Sesji Rady Gminy Chełmża 

z dnia 27 października 2020 r. 

  
Zdalne obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Chełmża  rozpoczęto 27 października 2020 o godz. 

16:00, a zakończono o godz. 16:54 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Anna Balińska 

2. Patrycja Dejewska 

3. Henryk Fałkowski 

4. Adam Galus 

5. Grzegorz Garwoliński 

6. Rafał Grupa 

7. Janusz Iwański 

8. Dorota Kurdynowska 

9. Katarzyna Lewandowska 

10. Dariusz Pawlak 

11. Franciszek Piróg 

12. Stanisława Stasieczek 

13. Tomasz Szczepański 

14. Żaneta Talarek 

15. Mirosław Trzpil 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Wójt Gminy Jacek Czarnecki, Zastępca Wójta Gminy 

Kazimierz Bober, Sekretarz Gminy Ewa Pudo oraz Radca Prawny Andrzej Wróblewski.  

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Chełmża, w tym sprawy 

proceduralne: 

 

a) powitanie wszystkich uczestników posiedzenia, 

Przewodniczący obrad Janusz Iwański przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu zdalnie 

oraz w budynku urzędu: kierownictwo i pracowników urzędu, widownię oglądającą 

transmisję obrad oraz radnych. 

b) stwierdzenie prawomocności obrad, 

Przewodniczący obrad zarządził sprawdzenie obecności. Na podstawie wyniku 

elektronicznego (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że w obradach w momencie sprawdzania 

obecności uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

c) wybór sekretarza obrad, 
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Na Sekretarza obrad Przewodniczący Rady Gminy zgłosił kandydaturę radnej Doroty 

Kurdynowskiej. 

Pozostali Radni nie zgłosili innych kandydatur oraz sprzeciwu do powyższej propozycji 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

Sekretarzem obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Chełmża została Radna Dorota Kurdynowska.  

 

d) przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że obrady będą odbywały się według porządku 

XXXIII Sesji Rady Gminy Chełmża, który stanowi zał. nr 2 do protokołu (pkt. 1-10).  

Przewodniczący obrad poinformował, że na wniosek Wójta Gminy proponuje się rozszerzenie 

porządku obrad o następujące punkty:  

„Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Chełmża 

umowy na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania pn. „Rozbudowa drogi 

polegająca na budowie ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej nr 2016 C Kończewice- 

Warszewice”. (druk nr 3a) 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Chełmża 

umowy na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania pn. „Budowa chodnika przy 

drodze powiatowej nr 1638 C w centrum miejscowości Drzonówko”. (druk nr 3b)” 

z jednoczesnym przesunięciem obecnego punktu 5 do punktu 7 oraz analogicznie kolejne 

punkty.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w sprawie przedstawionego porządku obrad. 

 

W związku z brakiem zapytań dyskusja została zamknięta. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie porządku obrad XXXIII Sesji Rady 

Gminy wraz z zaproponowaną zmianą. 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia porządku obrad z zaproponowaną zmianą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Żaneta Talarek, Mirosław Trzpil 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Szczepański 

Rada większością głosów przyjęła porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy Chełmż wraz 

z zaproponowaną zmianą. (pkt. 1-12) 
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Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2020-2023 Zakładu 

Usług Komunalnych WODKAN Sp. z o.o.. (druk nr 1) 

 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 27 października 2020 r.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z brakiem zapytań dyskusja została 

zamknięta.  

 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2020-2023 

Zakładu Usług Komunalnych WODKAN Sp. z o.o. wg druku nr 1, który stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2020-2023 Zakładu Usług Komunalnych 

WODKAN Sp. z o.o.. (druk nr 1).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIII/211/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2020-2023 

Zakładu Usług Komunalnych WODKAN Sp. z o.o., która stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. (druk nr 2) 

 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 27 października 2020 r.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z brakiem zapytań dyskusja została 

zamknięta.  

 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych wg druku nr 2, który stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. (druk nr 2).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIII/212/20 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych, która stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. (druk nr 3) 

 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 27 października 2020 r.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z brakiem zapytań dyskusja została 

zamknięta.  

 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości wg druku nr 3, który stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

(druk nr 3).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIII/213/20 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, która stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Chełmża 

umowy na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania pn. „Rozbudowa drogi 

polegająca na budowie ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej nr 2016 C 

Kończewice- Warszewice”. (druk nr 3a) 
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Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 27 października 2020 r.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z brakiem zapytań dyskusja została 

zamknięta.  

 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Chełmża umowy na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania 

pn. „Rozbudowa drogi polegająca na budowie ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej nr 

2016 C Kończewice- Warszewice” wg druku nr 3a, który stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Chełmża umowy 

na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania pn. „Rozbudowa drogi polegająca 

na budowie ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej nr 2016 C Kończewice- Warszewice”. 

(druk nr 3a).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIII/214/20 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Gminę Chełmża umowy na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania 

pn. „Rozbudowa drogi polegająca na budowie ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej nr 

2016 C Kończewice- Warszewice”, która stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Chełmża 

umowy na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania pn. „Budowa chodnika 

przy drodze powiatowej nr 1638 C w centrum miejscowości Drzonówko”. (druk nr 3b) 

 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 27 października 2020 r.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z brakiem zapytań dyskusja została 

zamknięta.  

 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Chełmża umowy na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania pn. „Budowa 

chodnika przy drodze powiatowej nr 1638 C w centrum miejscowości Drzonówko” wg druku 

nr 3b, który stanowi zał. nr 11 do protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Chełmża umowy 

na współfinansowanie przez Powiat Toruński zadania pn. „Budowa chodnika przy drodze 

powiatowej nr 1638 C w centrum miejscowości Drzonówko”. (druk nr 3b).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIII/215/20 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie przez Gminę Chełmża umowy na współfinansowanie przez Powiat Toruński 

zadania pn. „Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1638 C w centrum miejscowości 

Drzonówko”, która stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Chełmża 

na lata 2020-2035. (druk nr 4) 

 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 27 października 2020 r.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z brakiem zapytań dyskusja została 

zamknięta.  

 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały zmieniający Wieloletnią Prognozę Finansową 

Gminy Chełmża na lata 2020-2035 wg druku nr 4, który stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Chełmża na lata 

2020-2035. (druk nr 4).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, Rafał Grupa, 

Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Franciszek Piróg, 

Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, Mirosław Trzpil 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Balińska, Dariusz Pawlak 
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Rada większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXIII/216/20 zmieniającą Wieloletnią 

Prognozę Finansową Gminy Chełmża na lata 2020-2035, która stanowi zał. nr 14 do 

protokołu.  

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy Chełmża na 2020 r. (druk nr 5) 

 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 27 października 2020 r.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z brakiem zapytań dyskusja została 

zamknięta.  

 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały zmieniający budżet Gminy Chełmża na 2020 r. 

wg druku nr 5, który stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy Chełmża na 2020 r. (druk nr 5).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, Rafał Grupa, 

Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Franciszek Piróg, 

Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, Mirosław Trzpil 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Balińska, Dariusz Pawlak 

 

Rada większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXIII/217/20 zmieniającą budżet Gminy 

Chełmża na 2020 r., która stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

 

 

Ad. 9. Przedstawienie opinii o informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Chełmża w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 27 października 2020 r.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. W związku z brakiem zapytań dyskusja została 

zamknięta.  

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia pozytywnej opinii o informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Chełmża w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Radni po zapoznaniu się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Chełmża 

w roku szkolnym 2019/2020 wyrazili jednogłośnie pozytywną opinię.  

Zwrócono uwagę na słabe wyniki z egzaminów. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Chełmża w roku szkolnym 

2019/2020 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 10. Sprawozdanie z pracy Wójta oraz wykonania uchwał Rady. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie sprawozdania. 

 

Wójt Gminy Jacek Czarnecki 

Poruszył następujące kwestie: przetarg dotyczący odpadów, zakończenie realizacji tematów 

miękkich rewitalizacji, zawieszenie programu dla seniorów realizowanego przez GOPS, 

Gminne Święto Edukacji i XX rozdanie stypendiów oraz obchody Święta Niepodległości. 

Sprawozdanie z pracy Wójta oraz wykonania uchwał rady stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad sprawozdaniem.  

 

W związku z brakiem zapytań dyskusja została zamknięta.  

 

Ad. 11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 

radnych za 2019 r., która stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

 

Następnie otworzył dyskusję w punkcie. 

 

Radny Adam Galus 

Poparł oraz poprosił o pomoc dla mieszkańca wsi Skąpe, który złożył wniosek o pomoc 

w odbudowaniu oraz wytyczeniu drogi.  

 

Radny Dariusz Pawlak 

Zapytał czy od września planowane jest wyłączenie z użytkowania dawnego budynku 

pogimnazjalnego w Pluskowęsach.  

 

Sekretarz Gminy Ewa Pudo 

Powiedziała, że w obecnie Gmina nie przewiduje tego.  

 

W związku z brakiem dalszych zapytań dyskusja została zamknięta. 
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Ad. 12. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Chełmża. 

 

Przewodniczący obrad podziękował wszystkim za przybycie oraz zamknął obrady XXXIII 

Sesji Rady Gminy o godz. 16.54. 

Zestawienie uchwał Rady Gminy podjętych w trakcie XXXIII Sesji Rady Gminy stanowi 

zał. nr 20 do protokołu. 

Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Chełmża 

 

Janusz Iwański 

  

 

Sekretarz obrad: Dorota Kurdynowska  

 

Protokołowała: Marta Rosińska 

  


